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2 7 Corinteni 4:,   - "Comoara aceasta  o purtăm în nişte vase de lut, pentru ca această putere  
                                     nemaipomenită să fie de la Dumnezeu şi nu de la noi." 
 
 Dumnezeu (este) în Cuvântul Său. Credeţi voi că Dumnezeu Îşi ţine Cuvântul Său? Fiecare Cuvânt pe care L-a spus Isus  a 
fost o Sămânţă. Când tu iei un mic pom de portocal, tu pui o mică sămânţă în pământ, şi ea răsare într-un mic pomişor. Şi tu iei acel 
mic pomişor de 3 centimetri de înalt, şi tu poţi să-l aşezi afară. Ştii tu că fiecare portocală pe care tu o vei lua vreodată din acel mic 
pom, este în el chiar atunci? Cu siguranţă că este. Dacă nu este, atunci de unde vin ele? Doar gândiţi-vă, acolo sânt sute de coşeri de 
portocale într-o singură mlădiţă atât de mare, dintr-un pom de portocal, sute de coşuri de portocale, coşuri de flori, coşuri şi coşuri de 
frunze. Dacă nu ar fi, atunci de unde vin (apar) ele ?  
 Acum, acel mic pomişor este doar ca şi voi (Psalm 1: 1-3). După ce voi L-aţi acceptat pe Christos în mica formă de copil, 
apoi, noi sântem plantaţi împreună în Christos (1 Corinteni 12: 13). Acum, singurul lucru pe care acest mic pom îl face, tu doar să 
torni apă la el, şi el începe să bea (Isaia 44: 3). Şi când el bea porţiunea atribuită pentru el, el doar trebuie să bea mai mult decât atât. 
El trebuie să bea atât de mult până când el începe să dea ramuri. Apoi el doar continuă să bea până când  începe să dea frunze. Atunci 
el doar continuă să bea până când el dă afară flori. Apoi el doar continuă să bea până când el dă afară fructe, portocale. El doar bea tot 
impul, bea şi bea. 
 Şi când noi devenim slijitori născuţi din nou, ai lui Dumnezeu, Sămânţa lui Dumnezeu plantată în inimile noastre  
(1 Ioan 3: 9), noi doar continuăm să bem, să bem, şi să înpingem afară manifestarea. Tot ceea ce voi aveţi nevoie prin această 
călătorie pământească, este în voi atunci când voi primiţi botezul cu Duhul Sfânt (2 Petru 1: 3). Singurul lucru ce avem noi de făcut, 
este să absorbim, să tragem, şi să împingem afară, manifestâtd. Toată vindecarea de care voi aveţi vreodată nevoie, toată bucuria de 
care voi aveţi nevoie, toată puterea de care aveţi voi nevoie, totul ceea ce tu vei avea nevoieeste în tine când tu ai pe Christos în tine. 
Dar sigurul lucru ce tu trebuie să faci este să continui să bei, doar să bei. 
 Oamenii nu însetează suficient. Biblia spune, "Binecuvântaţi sânt cei ce însetează după neprihănire" (Matei 5: 6). Când tu 
eşti însetat, tu poţi să bei. Şi cu cât tu bei mai mult, tu poţi răspândi mai mult în jur. Cu cât mai mult har obţii tu, cu atâta mai multă 
putere tu ai, cu atât mai multă credinţă ai tu aşa cum tu bei continuu din Christos, Care este inepuizabila Fântână a Vieţii, doar bând, 
sub formă de Sâmânţă. 
ARATA-NE  PE  TATAL --  LA.CA  SUNDAY_  59-0419  par.  E 33-34   
 Şi aşa cum pomul bea, el începe să împingă afară frunzele lui, mugurii lui, îşi dă afară fructele lui în fiecare an. Fructele nu 
sânt în pământ, fructele sânt în plantă (pom). Câţi dintre voi înţelegeţi, spuneţi "amin". Deci, vedeţi, fructele sânt în plantă, şi fiecare 
plantă trebuie să bea din fântâna ei. Aşa cum ploaia vine jos, ea dă acelei plante viaţă din care să bea. Şi aşa după cum bea, aşa ea 
creşte. Şi ea creşte mare până ea vine la deplina înmugurire, doar exact ca şi biserica, pentru a răbufni (exploda - a ieşi la viaţă) în 
această epocă. Şi aşa cum noi bem, noi creştem. Dar dacă planta refuză să bea, atunci planta nu poate să crească. Şi dacă voi doar veţi 
crede aceasta..... 
UNUL  INTR-UN  MILION --  LA.CA  V-18 N-1  SATURDAY_  65-0424  par.  85   
 Şi acela eşti tu. Cânt noi sântem plantaţi împreună în Christos, singurul lucru ce avem noi să facem, este să bem din 
promisiunile Lui, şi să împingem afară (să manifestăm). Totul ceea ce tu ai nevoie este în tine când tu Îl primeşti pe Christos, pentru 
că Christos este în tine (Col. 1: 26-27). Şi tu doar trebuie să bei din Cuvântul Lui, Viaţa Lui, şi să împingi afară (să manifeşti). Oh, da. 
Eu cred că El este Apa care vine peste noi (Ioan 4: 14). El este Viaţa. Eu cred că El este Fântâna inepuizabilă a Vieţii (Psalm 36: 10), 
în care noi doar am fost plantaţi în El, şi împingem în sus (manifestăm). 
ARATA-NE  PE  TATAL --  TUCSON.AZ  THURSDAY_  63-0606  E-53   
 Şi Christos a murit pentru voi, şi voi sânteţi transplataţi din lume, în Christos (Galateni 1: 4 / Efeseni 2: 6). Şi totul ceea ce 
voi aveţi nevoie, este chiar în voi prin botezul cu Duhul Sfânt (Coloseni 2: 9-10). Nu este aceea corect? Acum, singurul lucru ce aveţi 
voi de făcut, este doar să începeţi să beţi din Acela. 
UNUL  INTR-UN  MILION  -- LA.CA  V-18 N-1  SATURDAY_  65-0424Par.  82   
 Şi ea va produce doar exact ceea ce este sămânţa. Dacă este o promisiune, Dumnezeu a promis să o facă. Dumnezeu este 
obligat să o facă, şi El o va face. 
JEHOVAH  JIREH --  CLEVELAND.TN  SUNDAY_  57-0106 par.  E-15    
 Dacă tu nu poţi crede.... "Ei bine, eu cred că  Isus m-a salvat." Aceea este bine. Atunci cum este cu Duhul Sfânt? Crezi că El 
ţi-ar da Duhul Sfânt; El ţi L-a promis ţie. Despre vindecarea Divină, O crezi, El a promis-O pentru tine. Fiecare binecuvântare 
răscumpărată, îţi aparţine ţie; tu doar bea, bea şi bea, şi presează. Aceea este totul. Totul de ceea ce tu ai nevoie, este chiar în tine.   
 Când tu primeşti Duhul Sfânt, totul ceea ce tu ai nevoie de aici şi până în Slavă, este chiar în tine atunci.  Nu credinţa este de 
ceea ce tu ai nevoie.  Tu ai deja credinţă, dacă tu ai Duhul Sfânt, pentru că El este credinţa ta. (2 Corinteni 4: 13). Înţelegeţi ce vreau 
să spun? Şi dacă tu doar vei înţelege cum să-L foloseşti, tu vei vedea deosebit, din abundenţă deasupra a tot ceea ce tu ai putea face, 
sau a te gândi despre Domnul. 
UNDE CRED EU CĂ AU ESUAT PENTICOSTALII --  SAN.FERNANDO.CA  FRIDAY_  55-1111 Par.  E-18   
 Vă spun eu care este treba cu Creştinii în seara aceasta; voi nu trageţi dividentele din botezul vostru cu Duhul Sfânt. Trage şi 
bea, şi bea, şi bea până când tu împingi afară mântuire, împingi afară vindecare Divină, împingi afară botezul cu Duhul Sfânt. Doar 
bea, bea, bea. Şi tu eşti plantat lângă inepuizabila fântână a Vieţii, care este Isus Christos.  

Acela care este însetat, să vină şi să bea, acel ce aude, zicând, "Vino. Oricine doreşte să vină şi să bea din fântâna apelor 
Vieţii, gratuit." Amin (Apoc 22: 17). Ce un gând minunat despre El acolo. Dumnezeu în Cuvântul Său. Dumnezeu trebuie să-Şi ţină 
Cuvântul Lui. 
ARATA-NE PE TATAL --  LOS.ANGELES.CA  WEDNESDAY_  54-0811 Par.  E-29    



 Şi totul ce trebuie el să facă, este ca el să bea, să bea şi să dea afară, şi să bea până când fiecare roadă a Duhului, fiecare dar 
al Duhului, fiecare lucru care este în Christos care El -- vă aparţine vouă, va fi în voi pentru toată această călătorie. 
POZITIA UNUI CREDINCIOS IN CHRISTOS --  PHOENIX.AZ  SUNDAY_  55-0227A Par.  E-41   
 Nu vă opriţi când voi aderaţi la biserică şi sânteţi botezaţi; voi doar continuaţi să beţi până când voi aveţi credinţă pentru 
aceasta, şi credinţă pentru aceea, şi credinţă pentru aceasta, şi să împingeţi afară (să manifestaţi) până când toate manifestările Duhului 
Sfânt trăiesc (activează) în biserică. 
CE -TI  TREBUIE SĂ BIRUIEŞTI TOATĂ NECREDINTA --  YAKIMA.WA  FRIDAY_  60-0729 Par.  E-54   
 Şi acesta este felul cum este un Creştin. Când tu eşti plantat în Christos, singurul lucru pe care tu îl ai de făcut, este ă mergi 
să bei. El îşi scoate vitaminele din apă. Şi un Creştin îşi scoate vitaminele din Cuvânt. Atunci tu bei, bei mai mult şi dai afară, împingi 
afară, manifeşti. Manifeşti mântuire. Împingi afară prin Duhul Sfânt. Împingi afară, până când acea mână bolnavă (paralizată) se 
îndreaptă. Doar continui să bei. Să bei. Plantat lângă inepuizabila Fântână a Vieţii. Isus Christos este inepuizabila Fântână a Vieţii. 
Bea până când tu nu mai poţi să bei. Bea până când tu devii beat, până când tu uiţi toată teologia ta şi crezi pe Dumnezeu. Şi bea până 
când tu eşti bine. Şi apoi doar continuă să bei. Amin. Dumnezeu trăieşte. 
 Şi dacă tu eşti plantat în El, singurul lucru ce ai tu de făcut, este să bei din El neprihănire şi să împingi afară tot ceea ce tu ai 
nevoie pentru această călătorie pământească. Totul este băutură (să bei), odihnă, pace. 
 Aceasta nu este ceea la ce tu te lupţi şi presezi şi împingi, tu ai învins adevăratul scop pe care tu îl reprezinţi când tu faci 
aceea. Creştinismul nu este ceva, Dumnezeu nu este Unul la care tu să mergi să te rogi de El (să cerşeşti) să plângi, să te tângui, să 
posteşti, să înduri foame, sau orice de felul acesta ca să ajungi la El. Cu siguranţă nu. 
PERDEAUA  DIN-NĂUNTRU  -- STURGIS.MI  SATURDAY_  56-0121 Par.  E-25-26  
 Cuvântul lui Dumnezeu este o Sămânţă. Dumnezeu este în Cuvântul Său. Priveşte la El, când El Îşi face Cuvântul Lui 
manifestat, promisiunile Lui despre ceea ce El face. Priviţi la cei o sută douăzeci de oameni care au luat Cuvântul lui Dumnezeu, au 
mers sus în ziua Cincizecimii, şi au aşteptat până când acea promisiune, "Nu părărsiţi Ierusalimul până când voi veţi fi îmbrăcaţi cu o 
putere de Sus" (Luca 24: 49), (a avut loc). Cuvântul lui Dumnezeu a pătruns în inimile lor şi ei au aşteptat. Ce făceau ei? Doar stăteau 
în jur şi spuneau, "Ei bine, eu voi vedea ce se va întâmpla". Tu nu o poţi uda în felul acesta. Dacă tu zici, "Ei bine, da, eu cred în 
vindecarea Divină. Oh, desigur, ea este în Biblie." Acela nu este felul de a obţine vindecare. Tu ai putea avea sămânţa, dar tu trebuie 
să o uzi. Acum, Biblia spune, "Când ei au fost în camera de sus, ei lăudau, şi mulţumeau şi binecuvântau pe Dumnezeu". (Luca 24: 
53). De ce? Ei Îl lăudau, pentru că ei ştiau că Aceea va veni, pentru că ei aveau Sămânţa în inima lor, Promisiunea lui Dumnezeu. 
Pentru ce? Promisiunea, ei ştiau că trebuie să vină.Acolo sânteţi voi, intraţi în acţiune. Mergeţi şi lăudaţi pe Dumnezeu până când 
promisiunea se împlineşte. Voi aveţi promisiunea. 
INFLUENTA  ALTUIA --  JEFF.IN  V-4 N-11  SATURDAY_  62-1013Par.  152   
 Dacă aceasta se poate stabili în inima voastră, voi din scaunele cu rotile, voi pe paturi de suferinţă, voi de afară acolo cu 
probleme de inimă, cancer, voi cei de la radio (ce ascultaţi), din spitale, oriunde aţi putea voi să fiţi, dacă voi puteţi primi Cuvântul lui 
Dumnezeu în inima voastră, şi să-L udaţi cu laude şi mulţumiri lui Dumnezeu, pentru că vi l-a dat vouă, El va creşte într-un pom de 
felul a ceea ce reprezinţă sămânţa. Vindecare, mântuire, pentru orice ar fi, acel pom va înmuguri. 
 Dar voi trebuie să beţi. Voi trebuie să-l udaţi, să-l hrăniţi, şi să-l lăsaţi să crească. Şi cu cât mai mult voi vă încredeţi în 
Dumnezeu.... Dacă tu eşti într-un scaun cu rotile, şi în spital, şi tu eşti atât de paralizat încât tu mişti doar un deget, doar continuă să 
mişti acel deget spre Slava lui Dumnezeu. Mâine tu vei mişca palma ta. Ziua următoare vei mişca mâna ta. Şi tu te vei mişca cât de 
curând dacă tu continui să uzi aceea, să împingi sus, crescând, obţinând-o mai mare şi mai mare. Doar ia Cuvântul lui Dumnezeu. El 
este o Sămânţă. Cu siguranţă, El este o Sămânţă. 
 Dumnezeu a dat lui Abraham o promisiune, după cum noi doar am studiat. Şi Abraham a lăsat acea sămânţă să ajungă în 
inima lui, promisiunea, şi a continuat să o ude cu mulţumiri şi laude lui Dumnezeu, pentru copil, şi a aşteptat douăzeci şi cinci de ani. 
Dar pomul (promisiunea) a rodit întocmai, pentru că el l-a udat cu credinţă. (Romani 4: 19-22). 
ARATA-NE PE TATAL -- LA.CA  SUNDAY_  59-0419E Par.  E-36   
 Duhul Sfânt hrăneşte Cuvântul. Biblia este hrana spirituală a lui Dumnezeu pentru Biserica Lui. Şi Duhul Sfânt este Acela 
Care Îl aduce la voi şi Îl plantează în inimă; şi voi cu mulţumiri Îl udaţi. Şi fiecare promisiune Divină va  
produce doar exact ceea ce Dumnezeu a spus ca va face. Trebuie să fie aşa. Este Cuvântul Lui, şi El este Viaţă. 
 "Dacă tu ai putea crede, aceea se va întîmpla..." Dacă tu nu poţi să crezi, ea doar nu se va întâmpla. Acum, eu nu vă pot face 
pe voi să credeţi; nici voi nu mă puteţi face pe mine să cred. Dumnezeu trebuie să vă dea aceasta vouă. Credinţa este un dar de la 
Dumnezeu. Nu credinţa voastă, ci credinţa lui Dumnezeu.Credinţa voastră intelectuală ar putea crede foarte bine,  dar dacă credinţa 
lui Dumnezeu nu este jos în inima voastră... Vedeţi, credinţa voastră intelectuală poate să-o accepte; fă aceea şi doar continuă să crezi 
cu toată inima până când Dumnezeu ţi-o descoperă ţie. Doar continuă să crezi până când Dumnezeu ţi-o descoperă. Până când doar ţi-
o descoperă... 
FAPTELE SANT CREDINTA EXPRIMATA --  SHREVEPORT.LA  V-7 N-1  FRIDAY_  65-1126 Par.  326   
 Tot Cuvântul pe care Dumnezeu L-a vorbit, trebuie să se înplinească. Dumnezeu nu poate să spună ceva fără ca să-l 
înplinească. Când El L-a vorbit, El este o lucrare terminată. Aceea deja s-a împlinit când Dumnezeu a vorbit-O. Dumnezeu nu o 
vorbeşte până când aceea nu este gata de înplinire; când El vorbeşte, aceea este tot atât de bine, ca şi cum doar s-a ce întâmplat. 
Acum, dacă aceea nu ne dă nouă o bază pe care să ne punem noi credinţa. Când Dumnezeu vorbeşte un Cuvânt, este deja încheiat. Şi 
cum este atunci cu promisiunea Lui pe care El ne-a dat-o nouă? Totul ceea ce El a spus, este deja o lucrare terminată. Deci, de aceea, 
când noi primim Cuvântul Lui în inima noastră, este deja făcută, deja încheiată. 
NI SE CUVINE NOUA SA IMPLINIM... --  JEFF.IN  V-15 N-4  SUNDAY_  61-1001M Par.  82    
 Observaţi, Rebecah, când slujitorul lui Abraham, Eliazar, când el a venit s-o ia pe Rebecah, el a suit-o pe o cămilă, chiar pe 
cămila pe care ea a adăpat-o. Şi ea a călărit cămila aceasta pentru a întâlni pe mirele ei nevăzut. Acelaş lucru pe care ea l-a udat 
(adăpat), o ducea pe ea către casa viitoare şi mirele (soţul) ei. (Gen 24: 10-27, 61-67). 
 Şi acelaş lucru astăzi. Acelaş lucru pe care Biserica Îl udă, aceea fiind Sămânţa, Sămânţa Cuvântului; este chiar Cuvântul 
care devine Viu şi ne duce pe noi către Mirele nostru nevăzut.Vedeţi? 
A CINCEA PECETE --  JEFF.IN  FRIDAY_  63-0322 Par.  348-1  {100}     


